
 

 

Schriftelijke vragen van de PvdA Statenfractie Noord-Brabant  

Betreft: Inrichting voorplein provinciehuis 

Helmond, 29 januari 2015 

Geacht college,  

 

Bij de vaststelling van de voorjaarsnota 2014 hebben provinciale staten ingestemd met de 

herinrichting van het voorplein van het provinciehuis. Inmiddels hebben we kunnen constateren dat 

de werkzaamheden gestart zijn. De PvdA fractie is nieuwsgierig wat er komen gaat en heeft daar een 

aantal vragen over: 

 

1. 2015 is het 'Jaar van de ruimte'. De herinrichting van het voorplein is een uitgelezen kans om op 

het voorplein van ons eigen provinciehuis een ruimtelijk voorbeeldproject aan te leggen. Op 

welke wijze geeft de provincie hier invulling aan? 

2. Welke visie ligt er ten grondslag aan de herinrichting van het voorplein? Op welke wijze wordt 

invulling gegeven aan deze visie? Daarbij zijn wij met name geïnteresseerd in de wijze waarop 

duurzaamheid, innovativiteit, ruimtelijke kwaliteit en cultuurhistorisch erfgoed in het ontwerp 

zijn uitgewerkt.  

3. Heeft u de samenwerking gezocht en gebruik gemaakt van de expertise van de Triple Helix? Zo ja, 

op welke wijze? Zo nee, waarom niet?  

4. Het provinciehuis en haar omgeving, waaronder het voorplein, zijn ontworpen door de 

beroemde architect Maaskant. In hoeverre en op welke wijze heeft u de filosofie van Maaskant 

in de plannen gerespecteerd en vormgegeven? 

5. Welke stappen zijn doorlopen en wie zijn betrokken bij het formuleren van het programma van 

eisen ten behoeve van de aanbesteding? Heeft het feit dat u het plein voor de 

Statenverkiezingen van 18 maart 2015 klaar wilt hebben, invloed gehad op het proces? Zo ja, op 

welke wijze? 

6. Wat zijn de (verwachte) kosten van de herinrichting?  

 

 

Met vriendelijke groet, 

Namens de PvdA fractie 

 

 

Annegien Wijnands  

 


